
ACTA DE REUNIÓ

Consell de Departament d'Enginyeria de Sistemes Industrials i
Disseny
Núm. de la sessió: 152
Data i hora: 30/09/2021 09:00
Lloc: Telemàtica
Descripció: El consell es fará utilitzant el GOC i Google Meet. L'enllaç s'enviarà

abans de la reunió.
Reunió telemàtica Si

Assistents
Roberto Sanchis Llopis - President
Francisco Felip Miralles - Secretari/a
Abellán Nebot, José Vicente - Membre
Alfonso Gil, Jose Carlos - Membre
Aparicio Marín, Néstor - Membre
Arce Martínez, José Miguel - Membre
Ariño Latorre, Carlos Vicente - Membre
Balaguer Herrero, Pedro - Membre
Belenguer Balaguer, Enrique Francisco - Membre
Beltrán San Segundo, Héctor - Membre
Bruscas Bellido, Gracia María - Membre
Cabedo Mas, Luis - Membre
Cervera González, Iván - Membre
Díaz García, Diego José - Membre
García Cañadas, Jorge - Membre
García García, Carlos - Membre
Gras Llopis, Matias Alberto - Membre
Gual Ortí, Jaume - Membre
Delegació de vot de: Navarro Lizandra, José Luis

Gámez Pérez, José - Membre
Habib Ameen, Kudama - Membre
Heredia Álvaro, José Antonio - Membre
Izquierdo Escrig, Raúl - Membre
Llobet Pitarch, Pablo Vicente - Membre
Martínez Moya, Joaquín Ángel - Membre

Còpia autèntica del document signat electrònicament per Francisco Felip Miralles com a secretari/ària i segellat electrònicament
per la Universitat Jaume I el 03/11/2021 a les 11.17 h amb el vistiplau de la presidència. Se'n pot comprovar l'autenticitat
accedint al web http://www.uji.es/documents i introduint-hi el codi segur de verificació 155815BE011E3F53D363.

1



Monjo Mur, Lluis - Membre
Máñez Pitarch, María Jesús - Membre
Oliver Valls, Raquel - Membre
Ortega Herreros, José - Membre
Peñarrocha Alós, Ignacio - Membre
Piquer Mouriño, Javier - Membre
Pérez Soler, Emilio - Membre
Romero Gavilán, Francisco Javier - Membre
Romero Pérez, Julio Ariel - Membre
Romero Subiron, Fernando - Membre
Sansano Sansano, Emilio - Membre
Serrano Mira, Julio - Membre
Soler Estrela, Alba - Membre
Suay Antón, Julio José - Membre
Valor Pérez, Jaume - Membre
Vidal Albalate, Ricardo - Membre

Ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

2. Informe del Director

3. Informes dels representants del Departament en les diferents comissions.

4. Aprovació, si escau, de projectes de beques de col·laboració del Ministeri per al
curs acadèmic 2021/2022.

5. Aprovació, si escau, de la memòria del departament de l'any 2020.

6. Aprovació, si escau, canvis de representants del Departament en Comissions de
Grau.

7. Aprovació, si escau, sol·licituds de promoció de PDI corresponents a la 2ª
convocatòria de 2021.

8. Assumptes de tràmit.

9. Torn obert de paraules.

Desenvolupament de la sessió

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

S'aprova per assentiment l'acta de la sessió nº151.

2. Informe del Director
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El Director informa de que ens han incorporat al pressupost del Departament uns
diners per compensar les despeses que es varen fer l’any passat degudes a la
Covid, com ara la compra d’auriculars i webcams. Comenta que els grups que
varen fer despeses d’inventariable en aquest sentit, poden ara gastar una
quantitat equivalent en altres conceptes inventariables.

També comenta que el VOAP ha informat de que hi ha que fer canvis en el
model actual del Docentia, per tractar de complir amb els requeriments de
l’ANECA i adherir-se a un marc nacional. Entre els canvis està passar a un
model més discriminant del que tenim ara, que l’autoinforme passi a ser
obligatori per a tot el professorat (no només per als que hagin tingut una
avaluació negativa), o donar més pes a les enquestes de l’estudiantat. Comenta
que ja hi ha una comissió a la UJI que proposarà i informarà sobre els canvis que
finalment s’aplicaran. També s’estudia la possibilitat de desenvolupar un protocol
per tractar els comentaris dels estudiants, quan aquests siguin ofensius, i què fer
quan els comentaris fan referència a actituds reprovables del professorat.

Jaume Gual pregunta què fer en el cas d’haver passat ja la factura de compra de
auriculars y càmeres deguda a la Covid. Roberto li suggereix que parli amb
Paloma (UG7), i que en tot cas es pot gastar l’equivalent en noves compres de
material inventariable.

3. Informes dels representants del Departament en les diferents comissions.

Referent a la última CEP, Néstor Aparicio comenta que ja hi ha una comissió a la
UJI que s’encarregarà de proposar els canvis al Docentia. També comenta que
es va aprovar concedir un nou semestre sabàtic, y que s’estan acceptant
desdoblaments de grup en el Grau en Disseny en algunes assignatures, degut a
l’increment de la matrícula.

Ignacio Peñarrocha informa de que a la darrera CID es va comentar que els
cursos per a la formació per a la investigació adreçats a l’estudiantat de doctorat
ara estan oberts també al PDI en general, per si alguna persona necessita
reforçar els coneixements sobre anàlisi de dades, escriptura científica, patents o
redacció de projectes de investigació.

4. Aprovació, si escau, de projectes de beques de col·laboració del Ministeri per al
curs acadèmic 2021/2022.

Es proposa per a la seva valoració el projecte de beca-col•laboració del Ministeri
presentat per Marta Arroyo Pallarés (Directora: Julia Galán). El Director comenta
que fins ara s’ha seguit el criteri de valorar per igual tots els projectes
adjudicant-los la màxima nota a cadascú d’ells, i que sigui l’expedient de
l’alumnat el factor diferenciador en l’obtenció de la puntuació final.

El projecte presentat s’aprova per assentiment.

5. Aprovació, si escau, de la memòria del departament de l'any 2020.

Com no hi ha comentaris al respecte el Director proposa aprovar-la.
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La memòria del departament de l'any 2020 s’aprova per assentiment.

6. Aprovació, si escau, canvis de representants del Departament en Comissions de
Grau.

Es proposa per a la seva aprovació uns canvis en els representants del
Departament en Comissions de Grau. Iván Cervera substituiria a Kudama Habib
com a representant titular en el Grau en Enginyeria Mecànica, i Jorge García el
substituiria com a suplent en el Grau en Enginyeria Elèctrica.

S’aproven els canvis de representants del Departament en Comissions de Grau.

7. Aprovació, si escau, sol·licituds de promoció de PDI corresponents a la 2ª
convocatòria de 2021.

Es proposa per a la seva aprovació la sol•licitud de promoció a la figura de TU
presentada per Paco Felip (PCD), qui presenta la documentació necessària. El
Director comenta que passarà a la llista de promoció.

La sol•licitud de promoció a la figura de TU s’aprova per assentiment.

8. Assumptes de tràmit.

No hi ha.

9. Torn obert de paraules.

No hi ha intervencions.
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